



**LAPORAN LIPUTAN MEDIA HARIAN
AHAD 29 MAC 2020**

BIL	TAJUK KERATAN AKHBAR	KEMENTERIAN / JABATAN / AGENSI
1. 2. 3. 4. 5. 6. 7. 8. 9. 10. 11. 12.	MENTERI PERTANIAN BANTAH MALAYSIA KEHABISAN STOK BERAS, MALAYSIA MAIL -ONLINE BEKALAN BERAS NEGARA MASIH MENCUKUPI, SH -ONLINE STOK BERAS DIJAMIN STABIL, TERKAWAL, NASIONAL, BH AHAD -16 JUMLAH STOK BERAS NEGARA MASIH STABIL, NEWS, ASTRO AWANI -10 DAKWAAN STOK BERAS BERTAHAN 2 BULAN TAK BENAR - RONALD, MALAYSIA KINI -ONLINE GERAKKAN KOPERASI PERTANIAN SELURUH NEGARA, PELIHARA JAMINAN BEKALAN MAKANAN - AKTIVIS, ASTRO AWANI -ONLINE AGRICULTURE MINISTER RUBBISHES REPORT CLAIMING MALAYSIA MAY BE RUNNING LOW ON RICE, NEWS, MARTIN TF WONG -10 'ENOUGH RICE STOCK FOR COUNTRY', LOCAL NEWS, NEW SUNDAY TIMES -6 'MALAYSIA'S RICE STOCK STABLE', NST -ONLINE VITAL TO KEEP FOOD SUPPLY CHAIN MOVING, THE STAR -ONLINE CADANG PASAR PAGI DAN PASAR TANI DIBUKA SEMULA, SELANGOR & KL, SH -42 KEDUDUKAN SEMASA STOK BERAS DALAM NEGARA STABIL, TERKAWAL DAN KONSISTEN, BULETIN TV3 -ONLINE	KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN (MOA)
13.	NEKMAT SEDIA KHIDMAT HANTAR IKAN KE RUMAH, BULETIN TV3 -ONLINE	PERSATUAN NELAYAN KEBANGSAAN (NEKMAT)

UKKMOA

UNIT KOMUNIKASI KORPORAT
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN
(UNTUK EDARAN DALAMAN MOA, JABATAN DAN AGENSI SAHAJA)

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
29/3/2020	MALAYSIA MAIL	ONLINE	

Menteri Pertanian Bantah Malaysia Kehabisan Stok Beras



Menteri Pertanian Malaysia Datuk Seri Ronald Kiandee membantah laporan yang mengklaim bahwa Malaysia hanya memiliki cukup beras untuk dua setengah bulan ke depan.

Dalam sebuah pernyataan yang dikeluarkan hari ini, menteri pertanian dan industri makanan mengatakan bahwa stok beras negara saat ini "stabil, terkendali, dan konsisten".

"Kementerian membantah laporan media yang mengklaim stok beras negara hanya bisa bertahan dua setengah bulan," kata Kiandee.

"Stok beras lokal saat ini di pabrik, grosir, dan pengecer mencapai 523.000 metrik ton."

"Ini tidak memperhitungkan stok beras yang diproduksi secara lokal dan beras impor di dalam negeri.

Kiandee kemudian melanjutkan dengan mengatakan bahwa impor beras belum terganggu oleh perintah kontrol gerakan (MCO) sebelum menekankan bahwa kategori ini hanya mencakup 30 persen dari seluruh kebutuhan Malaysia.

"Saat ini, impor beras belum terpengaruh dan terus seperti biasa. Selain Vietnam, beras diimpor dari negara produsen lain, seperti Thailand, Pakistan, Myanmar, India, dan Kamboja."

"Bernas juga telah diarahkan oleh pemerintah untuk menjamin dan meningkatkan impor beras ke negara tersebut," tambahnya merujuk pada Syarikat Padiberas Nasional Bhd, yang terlibat dalam pengadaan dan pemrosesan padi, dan impor, pergudangan, distribusi dan pemasaran beras di Malaysia.

Kiandee meyakinkan warga Malaysia agar tidak khawatir tentang ketersediaan beras di negara itu, dengan mengatakan bahwa kementerian akan memastikan pasokan tersebut cukup untuk memenuhi kebutuhan bulanan negara itu sebesar 200.000 metrik ton.

Kemarin, *Reuters* mengutip Kementerian Pertanian dan Industri Makanan mengatakan bahwa Malaysia hanya memiliki cukup beras untuk dua setengah bulan terakhir, setelah Vietnam menanggihkan ekspor untuk memberi makan rakyatnya sendiri di tengah pandemi Covid-19.

Vietnam, eksportir beras ketiga terbesar, pada hari Rabu mengatakan tidak akan menandatangani kontrak ekspor beras baru sampai 28 Maret untuk memastikan kecukupan pasokan dalam negeri, meningkatkan kekhawatiran tentang keamanan pangan global.

Di Malaysia, berbagai menteri telah berusaha meyakinkan warga Malaysia bahwa pemasok makanan memiliki barang-barang penting yang cukup untuk bertahan selama MCO, dalam upaya untuk mengakhiri *panic buying* yang telah terlihat di seluruh negeri sejak pelaksanaannya. (*)

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
29/3/2020	SINAR HARIAN	ONLINE	

Bekalan beras negara masih mencukupi



Ronald (tengah) melawat Gudang Bernas Jasa di Pelabuhan Klang pagi tadi.

SHAH ALAM - Kementerian Pertanian dan Industri Makanan menafikan laporan yang menyatakan bahawa jumlah stok beras negara hanya mampu bertahan selama dua bulan setengah.

Menterinya, Datuk Seri Dr Ronald Kiang berkata, stok semasa beras tempatan yang berada di peringkat kilang, pemborong dan peruncit masih stabil, terkawal serta konsisten dengan bekalan sebanyak 523,000 tan metrik. Menurutnya, jumlah bekalan itu tidak mengambil kira stok pengeluaran beras tempatan dan beras import yang berada dalam negara.

"Buat masa ini, import beras juga tidak terjejas dan berjalan seperti sedia kala.

"Selain Vietnam, beras turut diimport dari negara-negara pengeluar lain seperti Thailand, Pakistan, Myanmar, India, Cambodia dan lain-lain," katanya menerusi satu kenyataan media di sini hari ini.



Ronald (tengah) melawat Gudang Bernas Jasa di Pelabuhan Klang pagi tadi.

Dalam pada itu, Ronald berkata, kerajaan turut mengarahkan Syarikat Padiberas Nasional Bhd (Bernas) untuk memastikan dan mempertingkatkan bekalan beras import dalam negara. Begitupun katanya, kebergantungan kepada beras import hanya 30 peratus daripada keseluruhan keperluan dalam negara.

"Dengan mengambil kira jumlah stok semasa pengeluaran beras tempatan dan import adalah stabil, terkawal dan konsisten bagi menampung keperluan dalam negara yang berterusan.

"Malah Kementerian juga akan terus memantau bagi memastikan bekalan beras sentiasa mencukupi untuk menampung keperluan bulanan negara sebanyak 200,000 tan metrik dan orang ramai dinasihati agar tidak bimbang dengan keadaan stok beras dalam negara ketika ini," jelasnya.

Headline	Stok beras dijamin stabil, terkawal		
MediaTitle	Berita Harian Ahad		
Date	29 Mar 2020	Color	Full Color
Section	Nasional	Circulation	56,027
Page No	16	Readership	168,081
Language	Malay	ArticleSize	264 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 8,775
Frequency	Daily	PR Value	RM 26,326



BERNAS diarah untuk **mempertingkatkan** bekalan beras import dalam negara.
(Foto Iltasan)

Stok beras dijamin stabil, terkawal

Kuala Lumpur: Kementerian Pertanian dan Industri Makanan menafikan laporan mengatakan jumlah stok beras negara hanya mampu bertahan selama dua bulan selang.

Menterinya, Datuk Seri Dr Ronald Kiang, berkata stok semasa beras tempatan yang berada pada peringkat kilang, pemborong dan peruncit berjumlah 523,000 tan.

"Ini tidak mengambil kira stok pengeluaran beras tempatan dan beras import yang berada dalam negara.

"Buat masa ini, import beras juga tidak terjejas dan berjalan seperti sedia kala.

"Selain Vietnam, beras turut diimport dari negara pengeluar lain seperti Thailand, Pakistan, Myanmar, India dan Kemboja," katanya dalam satu kenyataan di sini, semalam.

Ronald berkata, Syarikat Pa-

dirabas Nasional Bhd (BERNAS) juga diarahkan kerajaan untuk memastikan dan mempertingkatkan bekalan beras import dalam negara.

"Bagaimanapun, kebergantungan kepada beras import hanya 30 peratus daripada keseluruhan keperluan dalam negara.

"Jumlah stok semasa beras dengan mengambil kira pengeluaran tempatan dan import adalah stabil, terkawal serta konsisten bagi menampung keperluan dalam negara yang berterusan," katanya.

Ronald berkata, kementerian juga akan terus memantau bagi memastikan bekalan beras sentiasa mencukupi untuk menampung keperluan bulanan negara sebanyak 200,000 tan.

"Kita menasihati orang ramai supaya tidak bimbang dengan keadaan stok beras dalam negara," katanya.

Headline	Jumlah stok beras negara masih stabil		
MediaTitle	Astro Awani (www.astroawani.com)		
Date	29 Mar 2020	Color	Full Color
Section	NEWS	Circulation	4
Order Rank	10	Readership	4
Language	English	ArticleSize	N/A
Journalist	N/A	AdValue	RM 6,400
Frequency	Daily	PR Value	RM 19,200

Jumlah stok beras negara masih stabil

Kementerian Pertanian dan Industri Makanan menafikan laporan yang mendakwa jumlah stok beras negara hanya mampu bertahan selama dua setengah bulan. Menurut satu kenyataan media pada Sabtu, kementerian itu memberi jaminan jumlah stok semasa beras dengan m...

To read the rest of the article, click [View Full Article](#)

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
29/3/2020	MALAYSIA KINI	ONLINE	

Dakwaan stok beras bertahan 2 bulan tak benar – Ronald



Dakwaan jumlah stok beras negara hanya mampu bertahan selama dua setengah bulan tidak benar, sebaliknya keadaan stok beras negara adalah stabil bagi menampung keperluan berterusan rakyat, kata Menteri Pertanian dan Industri Makanan Datuk Seri Dr Ronald Kiandee

Beliau memberi jaminan, jumlah stok semasa beras dengan mengambil kira pengeluaran tempatan dan import adalah stabil, terkawal dan konsisten untuk menampung keperluan dalam negara secara berterusan.

Katanya, stok semasa beras tempatan di peringkat kilang, pemborong dan peruncit adalah sebanyak 523,000 tan metrik dan jumlah itu tidak mengambil kira stok pengeluaran beras tempatan dan beras import yang berada dalam negara.

"Buat masa ini, import beras juga tidak terjejas dan berjalan seperti sedia kala. Selain negara Vietnam, beras turut diimport dari negara-negara pengeluar lain seperti Thailand, Pakistan, Myanmar, India, Cambodia dan lain-lain.

"Syarikat Padiberas Nasional Berhad (Bernas) juga diarahkan untuk memastikan dan mempertingkatkan bekalan beras import dalam negara," katanya dalam satu kenyataan hari ini.

Bagaimanapun Kiandee berkata, kebergantungan kepada beras import hanya 30 peratus daripada keseluruhan keperluan dalam negara.

Kementerian juga akan terus memantau bagi memastikan bekalan beras sentiasa mencukupi untuk menampung keperluan bulanan negara sebanyak 200,000 tan metrik.

Orang ramai dinasihatkan supaya tidak bimbang dengan keadaan stok beras dalam negara, katanya.

- Bernama

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
29/3/2020	ASTRO AWANI	ONLINE	

Gerakkan koperasi pertanian seluruh negara, pelihara jaminan bekalan makanan – Aktivis



Isi rumah digesa mengamalkan jimat cermat dan mula bercucuk tanam di kawasan perumahan. - Gambar hiasan

KUALA LUMPUR: Ketika ini merupakan masa paling sesuai menggerakkan koperasi-koperasi petani di seluruh negara untuk mengusahakan projek-projek penghasilan makanan.

Langkah ini bagi mengurangkan kebergantungan kepada import, kata Koordinator Badan Bertindak Selamatkan Industri Padi dan Beras Negara (Padi Rescue) Nur Fitri Amir Muhammad.

Menurutnya, peruntukan RM1 bilion untuk Dana Jaminan Bekalan Makanan harus dilaksanakan segera.

Pada masa sama, ia harus menyokong agenda kedaulatan makanan, iaitu dengan mengangkat hak-hak petani, menjamin agroekologi dan kelestarian sistem bekalan makanan. Begitu juga, ia perlu mempelbagaikan varieti tanaman dan biji benih, serta membantu mewujudkan pertanian berasaskan kelompok atau koperasi.

"Semua ini adalah untuk meminimalkan impak kejutan krisis bekalan makanan," katanya kepada Astro AWANI pada Jumaat.

Nur Fitri juga menggesa isi rumah mengamalkan jimat cermat dan mula bercucuk tanam di kawasan perumahan.

"Pihak perbandaran juga perlu menyediakan kebun mini untuk komuniti di kawasan perumahan dan flat.

"Pihak perbandaran juga perlu mencari penyelesaian terhadap isu berkenaan sumber benih dan anak pokok, input pertanian, tempat penyimpanan hasil dan pasaran lokal untuk menjual lebih hasil atau 'food bank' untuk agihan kepada golongan yang memerlukan," katanya.

Katanya, strategi ini penting demi memastikan setiap keluarga dan komuniti ada perlindungan bekalan di peringkat lokal untuk menghadapi sebarang cabaran akan datang.

Menerusi Pakej Rangsangan Ekonomi Prihatin Rakyat atau PRIHATIN kerajaan turut mengumumkan peruntukan RM100 juta bagi menyediakan kemudahan infrastruktur tempat penyimpanan dan pengagihan makanan serta program integrasi tanaman.

Sebagai langkah tambahan, kerajaan akan menyediakan dana khas antara RM100,000 hingga RM200,000 kepada setiap Pertubuhan Peladang Kawasan dan Pertubuhan Nelayan Kawasan yang berdaya maju untuk membangunkan projek agromakanan jangka pendek yang boleh mengeluarkan hasil dalam tempoh 3 hingga 6 bulan.

Ini untuk memastikan bekalan makanan terjamin dengan peruntukan RM64.4 juta.

Headline	Agriculture minister rubbishes report claiming Malaysia may be running low on rice		
MediaTitle	Martin TF Wong (martintfwong.com)		
Date	29 Mar 2020	Color	Full Color
Section	News	Circulation	1
Order Rank	10	Readership	1
Language	English	ArticleSize	N/A
Journalist	N/A	AdValue	RM 1,000
Frequency	Daily	PR Value	RM 3,000

Agriculture minister rubbishes report claiming Malaysia may be running low on rice |

Datuk Seri Ronald Kiandee has denied a report claiming that Malaysia only has enough rice to last two-and-a-half months. — Picture by Shafwan Zaidon KUALA LUMPUR, March 28 — Datuk Seri Ronald Kiandee has denied a report claiming that Malaysia only has eno...

To read the rest of the article, click [View Full Article](#)

Headline	'Enough rice stock for country'		
Media Title	New Sunday Times		
Date	29 Mar 2020	Color	Black/white
Section	Local News	Circulation	38,902
Page No	6	Readership	116,706
Language	English	Article Size	90 cm ²
Journalist	N/A	Ad Value	RM 1,634
Frequency	Daily	PR Value	RM 4,902



'Enough rice stock for country'

KUALA LUMPUR: The Agriculture and Food Industry Ministry has dismissed reports that the country's rice stock can last for only 2½ months.

Its minister, Datuk Seri Dr Ronald Kiandee, said yesterday Malaysia had sufficient rice stock.

"Our local rice stock at the factory-, wholesale- and retail-levels stands at 523,000 tonnes.

"For now, the import of rice is not disrupted. Apart from Vietnam, we are also importing from Thailand, Pakistan, Myanmar,

India, Cambodia and others.

"Syarikat Padiberas Nasional Bhd has been instructed by the government to enhance the stock of imported rice."

Kiandee said the nation's dependency on imported rice was only at 30 per cent.

"The ministry will continue to monitor the situation and ensure that the rice stock is enough to cope with the country's monthly need of 200 tonnes.

"We would like to advise the rakyat not to worry about the rice stock," he added.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
29/3/2020	NST	ONLINE	

'Malaysia's rice stock stable'



The Agriculture and Food Industries Ministry has dismissed reports that the country's rice stock can only last for two and a half months. – File pic, for illustration purposes only
KUALA LUMPUR: The Agriculture and Food Industries Ministry has dismissed reports that the country's rice stock can only last for two and a half months.

Its minister Datuk Seri Dr Ronald Kiandee said Malaysia has sufficient rice stock to meet current needs.

"Our current local rice stock at the factory, wholesale and retail levels stand at 523,000 metric tonnes. This is not including our existing locally produced rice as well as imported rice that are currently in our country.

"For now, the import of rice is not disrupted and it is going on as normal. Apart from Vietnam, we are also importing rice from producer countries such as Thailand, Pakistan, Myanmar, India, Cambodia and more.

"Syarikat Padiberas Nasional Bhd (Bernas) has been instructed by the government to ensure and to enhance the stock of imported rice in the country," said Ronald today.

Ronald, however, said the nation's dependency on imported rice was only at 30 per cent.

"The overall amount of our local rice stock, as well as the import, are stable, under control and consistent to cater to the country's needs.

"The ministry will also continue to monitor the situation and ensure that rice stock is enough to cope with the country's monthly need of 200 metric tonnes.

"We would like to advise the rakyat not to worry about the rice stock in our country," said Ronald.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
29/3/2020	THE STAR	ONLINE	

Vital to keep food supply chain moving



ACHIEVING food security is multi-faceted, involving factors such as food availability (supply), economic access (affordability) and use (food safety and nutritional meals).

Due to the movement control order (MCO), some panic buying has occurred, especially for food. Furthermore, with more people staying indoors, home cooking is on the rise again. Because of this, we expect demand for fresh food items to be exceptionally high at the local markets and supermarkets.

It appears that we are still enjoying a steady supply of food items although the same cannot be said of face masks and hand sanitisers. But we should not take this continuous supply of food for granted.

Food in Malaysia are either produced domestically or imported. Red meat and dairy are mostly imported from countries like Australia and New Zealand. While tropical fruits are mostly sourced locally, temperate fruits such as apples and oranges are mainly imported from China and South Africa. Poultry, swine, fish, rice and vegetables are between 60% and 100% locally produced.

Given that different foods have different origins, their supply is vulnerable to different factors. For imported food, we are vulnerable to the global vagaries and policies of the origin countries.

For example, the lockdown in Australia to fight Covid-19 may cause logistical challenges, thereby possibly limiting our supply of meat and dairy.

However, meat and dairy are luxury items consumed in smaller amounts in Malaysia. So, even if supplies decline and prices rise, the impact may not be drastic.

On the other hand, our staple food items such as rice, vegetables, fish and poultry, are mainly produced locally. In fact, for rice, Malaysia's padi farmers produce more than half of the nation's demand.

Malaysia also has a huge emergency stockpile of rice (enough to feed the population for at least half a year). Suffice to say, our rice supply is reliable as long as the domestic supply chain from farm to retail is not otherwise disrupted.

But what about our local eggs, chicken, vegetables and fruits? Is the movement control order (MCO) restricting farmers from going to their fields or farms? Working alone on a rural farm is not the same as working in a crowded mall or office in urban areas, hence farmers should be allowed to continue farming while maintaining social distancing. They ought to take precautions to protect themselves against Covid-19 while minimising disruptions to their agricultural work and subsequently incomes.

Having said this, even if we can produce all the food we need at the farm level, without smooth supply chains from farm to fork, the food may not reach us. Therefore, not only should farmers be allowed to continue farming, but others in the food supply chain must also be able to operate effectively while still adopting safety precautions against Covid-19. This includes but is not limited to factory workers, transporters and wholesalers. This is so that the food can be safely processed, packaged and transported to consumers.

Indeed, the well-being of the local operators and operations across the whole food supply chain is important to us as we need to safeguard our access to adequate, safe and nutritious food especially during times of crisis.

Headline	Cadang pasar pagi dan pasar tani dibuka semula		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	29 Mar 2020	Color	Black/white
Section	Selangor & KL	Circulation	140,000
Page No	42	Readership	420,000
Language	Malay	ArticleSize	106 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 1,187
Frequency	Daily	PR Value	RM 3,561



Cadang pasar pagi dan pasar tani dibuka semula

PUTRAJAYA - Kementerian Pertanian dan Industri Makanan akan mencadangkan supaya pasar pagi dan pasar tani dibuka semula dengan syarat bersesuaian dalam tempoh Perintah Kawalan Pergerakan (PKP).

Menterinya, Datuk Seri Dr Ronald Kiandee berkata, cadangan itu bertujuan mengatasi masalah lambakan hasil pertanian yang dihadapi oleh pengeluar industri makanan, selepas kedua-dua pasar berkenaan tidak dibenarkan beroperasi sejak PKP bermula pada 18 Mac.

“Pengusaha pertanian terutama-

nya ikan dan sayur kini berhadapan dengan lambakan produk apabila hanya pasar raya sahaja dibenarkan dibuka sejak PKP bermula,” katanya kepada pemberita selepas mengadakan dialog dengan wakil industri makanan di kementeriannya di sini kelmarin.

Ronald Kiandee berkata, cadangan berkenaan dibangkitkan dalam mesyuarat khas menteri-menteri berhubung PKP baru-baru ini.

Malaysia kini sedang melaksanakan PKP sehingga 14 April. - *Ber-nama*

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
29/3/2020	BULETIN TV3	ONLINE	

KEDUDUKAN SEMASA STOK BERAS DALAM NEGARA STABIL, TERKAWAL DAN KONSISTEN

Kementerian Pertanian dan Industri Makanan menafikan laporan mengatakan stok beras negara hanya mampu bertahan selama dua bulan setengah.

Menterinya, Datuk Seri Dr Ronald Kiandee dalam satu kenyataan berkata, stok semasa beras tempatan yang berada di peringkat kilang, pemborong dan peruncit berjumlah 523,000 tan metrik.





KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN
MINISTRY OF AGRICULTURE AND FOOD INDUSTRY
WISMA TANI
NO. 28, PERSIARAN PERDANA, PRESINT 4
62624 PUTRAJAYA

Telefon : 03-8870 1373/1378

Fax : 03-8888 8006

E-mel : pro@mos.gov.my

Homepage : <http://www.moa.gov.my>

KENYATAAN MEDIA **MENTERI PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN**

KEDUDUKAN SEMASA STOK BERAS DALAM NEGARA **STABIL, TERKAWAL DAN KONSISTEN**

1. Kementerian ingin menafikan laporan media yang menyatakan bahawa jumlah stok beras negara hanya mampu bertahan selama 2.5 bulan.
2. Stok semasa beras tempatan yang berada di peringkat kilang, pemborong dan peruncit adalah sebanyak 523,000 tan metrik. Ini tidak mengambil kira stok pengeluaran beras tempatan dan beras import yang berada dalam negara.
3. Buat masa ini, import beras juga tidak terjejas dan berjalan seperti sedia kala. Selain negara Vietnam, beras turut diimport dari negara-negara pengeluar lain seperti Thailand, Pakistan, Myanmar, India, Cambodia dan lain-lain. Syarikat Padiberas Nasional Bhd (BERNAS) juga diarahkan oleh Kerajaan untuk memastikan dan mempertingkatkan bekalan beras import dalam negara. Walau bagaimanapun, kebergantungan kepada beras import hanya 30% daripada keseluruhan keperluan dalam negara.
4. Sehubungan dengan itu, jumlah stok semasa beras dengan mengambil kira pengeluaran tempatan dan import adalah stabil, terkawal dan konsisten bagi menampung keperluan dalam negara yang berterusan.
5. Kementerian juga akan terus memantau bagi memastikan bekalan beras sentiasa mencukupi untuk menampung keperluan bulanan negara sebanyak 200,000 tan metrik.
6. Kementerian menasihati orang ramai supaya tidak bimbang dengan keadaan stok beras dalam negara.

DATUK SERI DR RONALD KIANDEE
MENTERI PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN
28 MAC 2020

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
29/3/2020	BULETIN TV3	ONLINE	

NEKMAT SEDIA KHIDMAT HANTAR IKAN KE RUMAH

Persatuan Nelayan Kebangsaan (NEKMAT) menyediakan perkhidmatan hantar ikan ke rumah.

Semua pesanan akan diiklankan di Facebook NEKMAT setiap hari. Antara ikan yang dipasarkan seperti Pelaling, Kembung dan Selayang dengan harga RM4.00 sekilogram.

Orang ramai di sekitar Kuala Lumpur boleh membuat tempahan ikan secara dalam talian di www.nekmatbiz.com.my dan penghantaran akan dilakukan dari NEKMAT, Taman Wahyu, Kuala Lumpur.

Sebarang pertanyaan boleh hubungi NEKMAT di talian 03-61361808.





**KENYATAAN MEDIA
HAJI ABDUL HAMID BIN BAHARI
PENGERUSI
PERSATUAN NELAYAN KEBANGSAAN (NEKMAT)**

NEKMAT SEDIA KHIDMAT HANTAR IKAN KE RUMAH

1. Bagi memudahkan orang ramai mendapatkan bekalan ikan segar sepanjang tempoh Perintah Kawalan Pergerakan (PKP), Persatuan Nelayan Kebangsaan (NEKMAT) menyediakan perkhidmatan Jualan Ikan Segar Beku (QFish) dan makanan laut dengan menghantarnya ke rumah pefanggan melalui pesanan kepada *runner* di bawah seliaan NEKMAT. Kawasan penghantaran meliputi kawasan Lembah Klang.
2. Dalam pada itu juga, Persatuan Nelayan Kebangsaan (NEKMAT) melalui program NEKMATbiz dengan Kuala Lumpur menjadi lokasi perintis. "Buat masa sekarang, orang ramai sekitar Kuala Lumpur boleh membuat tempahan ikan secara dalam talian www.nekmatbiz.com.my dan penghantaran akan dilakukan dari NEKMAT, Taman Wahyu, Kuala Lumpur.
3. Jualan Langsung di Pusat Pengumpulan dan Pengedaran NEKMAT Taman Wahyu berpurata sehari sebanyak 5m/tan. Jualan ini beroperasi pada setiap hari (kecuali ahad). Bermula seawal jam 7.00pagi sehingga 1.00 petang, semua pesanan akan diiklankan di Facebook NEKMAT setiap hari. Ikan seperti Pelaling, Kembung dan Selayang dijual dengan harga RM4.00/kg.
4. Tidak ketinggalan juga, NEKMAT ada menjual produk hasil perikanan keluaran NEKMAT jenama ENNA. Produk seperti nugget ikan, Jejari ikan serta keropok lekor ada dijual atas talian disepanjang tempoh PKP.
5. Sehingga kini, terdapat sebanyak 50m/tan ikan Qfish dalam stok simpanan NEKMAT. Menurutnya, pihaknya membeli ikan segar daripada nelayan yang terus dihantar ke tempat simpanan sebelum dibekalkan kepada pengguna.
6. NEKMAT yang mempunyai bot pukot jerut C2 juga telah menjalankan operasi hari-hari bagi terus membekalkan protein utama rakyat Malaysia.